
Referat af Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen 
Ålevænget tirsdag den 1. juni 2021.  

Sted: Erik nr. 38 kl. 18:00.  
Fremmødte: Erik nr. 38, Morten nr. 47, Claus nr. 51 og Martin nr. 32. 

Forhindret Erik nr. 20.  

  

Dagsorden:  
1. Godkendelse af referat fra sidste møde den 17. marts 2021.   
AD: Referatet godkendt.  
 
2. Opfølgning på sidste møde.  
AD: Ingen yderligere punkter fra sidste møde. Resten er omfattet af denne dagsorden.  
 
3. Generalforsamling – planlægning mm.  
AD: Resultatet af rundspørge var flertal for at bestyrelsen forsætter og afventer 
situationen.  
 
5. Arbejdsdag. Planlæggelse af ny arbejdsdag og opfølgning på opgavelisten. 
AD: Liste udarbejdet og Martin lægger i den kommende uge på FACEBOOK.  
 
6. Internet hjemmeside. Status?   
AD: Morten og Martin tager fat på opgave i kommende uge. Der skal oprettes en 
hjemmeside hurtigst muligt.  
 
7. Gennemgang af ”Arbejdslisten” 
AD: Morten sætter udluftning i skuret.  
 
8. Gennemgang af regnskab og budget.  
AD: Kontingentet sættes op for 2021 til 2500 kr. Grundet øget opsparing af vejfonden, 
øget udgift til græsslåning. Der sendes aconto opkrævning til medlemmerne i den 
kommende uge.  
 
9. Hvordan gør vi foreningsarbejde attraktivt? (Herunder bestyrelsesposter evt. i 
turnus mellem medlemmer.) 
AD: Gøre mere reklame omkring arbejdet især før Generalforsamlingen.   
 
10. Græsudvalget. Der mangler en i udvalget! Hvordan løser vi det? (Mindre tid pr. 
gang, højre ”erkendtlighed” eller?) 
AD: Græsslåningen justeres. Sommerfuglestykket kun 2 runder yderst. Fladbækvej kun 3 
runder yderst. Erkendtligheden justeres til 2000 kr. På nuværende tidspunkt mangler der 
en i Græsudvalget. Det har ikke være muligt at finde en til græstørnen. De tilbageværende 
5 medlemmer kompenseres for den ekstra arbejdsbyrde i indeværende år. Den enkelte 
kompenseres med gavekort til Vordingborgs Handelsstandsforening på 1000 kr.   
 
11. Evt. 
AD: Der tages fat på Vordingborg Kommune omkring beskæring af støjvolden mod 
Kalvehavevej. Der mangler beskæring og pleje af hele plantebæltet. Plantebæltet mod 



Hulemoseparken på Fladbækvej skal også beskæres. Claus tager fat på Kommunen 
omkring de 2 områder/opgaver.  
 
12. Næste møde.  
AD: Onsdag den 1. september 2021 kl. 1930 hos Claus.  
 


